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Abstract (en)
The invention relates to a press section for a paper machine having at least one press unit, as well as sections connected after the press section,
e.g. a second press unit or a drying section, furthermore having wires or felts (4, 5) which are guided through the press nips and having deflection
rolls (7, 10) connected after the press nip, which guide the respective wire or felt away from the paper web, and having a suction pipe (9), which is
arranged between the press nip of the first press unit and the first deflection roll. In such press sections having after-connected units, the transfer
region is particularly problematical and, to be specific, with respect to the proper transfer of the tail or of the paper web, likewise also, however, from
the point of view of optimal dewatering. According to the invention, the two deflection rolls (7, 10), are movable in the transfer region such that they
can be moved away from or closer to the paper web. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Pressenpartie für eine Papiermaschine mit wenigstens einer Preßeinheit sowie der Pressenpartie nachgeschaltete
Partie, z.B. eine zweite Preßeinheit oder eine Trockenpartie, ferner mit Sieb- oder Filzbändern (4,5), die durch die Preßspalte hindurchgeführt
sind sowie mit dem Preßspalt nachgeschaltete Umlenkwalzen (7,10), die das betreffende Band von der Papierbahn hinwegführen, und mit einem
Rohrsauger (9), der zwischen dem Preßspalt der ersten Preßeinheit und der ersten Umlenkwalze angeordnet ist. Bei solchen Pressenpartien
mit nachgeschalteten Einheiten ist insbesondere der Überführbereich problematisch, und zwar bezüglich der einwandfreien Überführung des
Überführstreifens oder der Papierbahn, desgleichen aber auch aus der Sicht der optimalen Entwässerung. Gemäß der Erfindung sind die beiden
Umlenkwalzen (7,10) im Überführbereich derart verfahrbar, daß sie sich von der Papierbahn entfernen bzw. dieser annähern können. <IMAGE>
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